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Sest'Lnrrsvergad.ering gehoud.en op 28 aug, 1967,

Hierbij is aantezig de heer lleedijk, d::-e zietr bereiC heeft verk-laard zitting te
ncmen in de gymnastiekcommissie.
Voorzitter deelt hem mee, dat het in de bedoeling ligt dat d.oze commissie in cle
toekonrst de taak van het hoofdbesturrr met betrekking tot de afd. gymnstiek
gaat overrlr]Illerrr De oommÍssie zal tot ] personen moeten word.en uitgobreid, dit
houclt Ín, d.at nog I personen ben,r,d"erri moeten nord.en Ïr.o. een voorzitter.
14 uitvoerirurl Het lijkt gewenst in rte sporthal tribunes te plaatsen met plm. 15OO
z itplaatsen.
Hr. Korstanje zegt toe bij 2 band"s te zull.en informeren naar d.e kosten voor optre-
den. Hr.. Reerli.jk zal dit doen bij Juba1.

Fportiial. De les:sen op woensda6 van 5-7 in ri.e ha} zullen worden verzorgrl d.oor d.e
heer Companjen.
De lijsthcudsters van de d.iverse groepen, ook die in de 2 scholen zullen met ir"6angvan 1 sept. t6J hr d.e gymnastieklessen gratis kunnen vorgen.

91u'5b1aÈ: De g$Idlt copy voor wijkbJ.ari Hatert moet voor ! sept. binnen z,i71-,i.v.m. Afnezigheirl van t1e heer Setr'nrier za1 cle afwerking ditnaal d,oor sekr. wor.i.en
lraargenomen.

Bestuursvergad.ering gehoud.en op 4 sept. 1967,

Aanwezig zijn de lerlen van buibend.agcornmissio en reunie-en feestconmissie voor het{O-jarig jubilerrm, en mej. Veltmeyer die zich bereid heeft verklaard. v,lortaan Ce1edena,lmi.nistratie te verz.or3en.

Terwijl de beide comrnissies hun eigen bijeenkomst houden bespreekt het bestuur
de opzet vaII een nieuw kaartsysf,eem met meg. Veltmeyer. De ir*ur r*r, Boxtel belooftzo spoedig mogelijk een ontwerp r§ldrc hiervoor te maken.

Bestuursvergadering gelor:den op 18 sept. 1967.

Aanwezig is ook de heer Speelpenning rlie voorlópig enkele ..-ergarleringen bij zal
?Íonen alvorens rlefinitief te besluÍten 1id. te wcrden v.d. gJrmnastiekcommissie.
Voor de afd. han,ibal is cle heer rlen Ouri.en present.
l,aatsée deelt mee, d.at tle afd. handbal niet kan tr;rinen op don,ierdagavond., gok isgebleken, dat de turnuren die verzet waren naar_d.g woensd.agavoncl niàt zö gunstigvall.en. Mej. tseynon heeft zrhch bereid verklaar,tm0ft.hijda6 6 okt. va,n 5-T de turn_lessen voor haar rekening te nemen. Mevr. Boone zal e,è.a, aan mej. v.d.. Berg mee_
lelen. De hand"balafd. kan dan H'eer op haar oud.e uren op woensdagavond. trainen-.fn verband- met aanvra,8en om j-n de hai te tonnissen zul1en de }essen op woenssd.ag
moeten worden gepeild.. Sekr. zal de heren van d.e seniorengroep op woensda6avond.
meed.elen dat hun uur nog 1{ da6en gereserveerrl z,a1 word.en. afi;ft de animà gering
d.an zal d"it uur wordcn opgeheven.
Voor de kleutorgroepen in de hal is assistentie dringend. gewonst, daar de toeloopzeer groot is.

Sestuursvergadering gchoud.en o1t ZJ sept. 1967-

Gestart word.t met een voorlopige rerilcti taakverd.eling van de g;rmnastiek-comm.
Deze wordt als volgt. Mevr. v. Geel - ReestraatzaaL

Mevr. Soone- WaterstraatzaaL.
Ecer Kersten- sekretaris
Ileer Spee.Ipenning .- ïr&arschi.jnlijk voorzitter
Eeer Reedlik - Iid.



i' 'i à^i,,r&4;í"oi,;",,;.Het is noodzakelijx, clat nog 2àHa-c

gitvoerine: Eet problccm [acoomodatie sporthalr voor jublleum
hct hoofdbcstuur. (garderobe, goircttcJcnz.) Eierover zal het
contact opnetnen met d.c heer Berkhout,
Herfstvakantic zal at dit jaar niet wordcn gohouden.
Er. rhonas komt zioh brkragen ovcr hct folt dat de afttering
maren bp zaterd.agmicttta8 bij thuisrcdstrljttcn het veld bczct
handballors nan Sparte.

1s rr cen toor
bestuur nog

voetbal ràeds onige
heeft gevonden door

Dcze vcrcniging bcsohikt nog steed.s gratis ovcr onze nettcn. Op ecn rcrzoek van
dc hcer Vonk aan het lct§partabcstuur oE dive:rse zaken cens d.oor tc pratcn wërd
d.oor hen niet gerea6eerd. Sekr. zaL een eohriftelijke klaeht ind.ieneri; en hen mee-
dclcn dat dc notten tn verd.ore attributen niet mecr besohikbaar word.en gcsteld..
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